
Sådan er mine erfaringer med øko-sukkerroer 
Flere landmænd har nu god erfaring med dyrkning af øko-sukkerroer, som er en interessant høj værdi af-
grøde, men som også stiller store krav til dyrkningen. I videoen her deler Nick Ziegler ud af sine erfaringer 
med såning af den krævende afgrøde. 

https://www.seges.tv/video/68678532/sadan-er-min-erfaringer-med

